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     Protokół Nr 92/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 18 lutego 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Antoni Askaldowicz 

4. Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 

5. Ewelina Mazurak – Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

20. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia z Zachodniopomorską Wojewódzka 

Komenda OHP w Szczecinie budynku internatu nr II oraz budynku kuchni ze stołówką  

w byłym Ośrodku Szkolenia Zawodowego OHP w miejscowości Rów. 

21. Zwiększenie planu finansowego na 2020 rok Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

22. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Zakup i dostawa 

chemii gospodarczej i profesjonalnej oraz artykułów higieniczno-sanitarnych do jednostek 

organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 2020”. 

23. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie z funduszy UE w ramach RPO WZ, oś 

priorytetowa VIII Edukacja, Działanie 8.6 Wsparcie szkół i placówek prowadzących 

kształcenie zawodowe oraz uczniów uczestniczących w kształceniu zawodowym i osób 

dorosłych uczestniczących w pozaszkolnych formach kształcenia zawodowego. 

24. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz wystąpienia w sprawie 

uczestnictwa samorządu powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

25. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przeprowadzenia audytu 

wewnętrznego w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego oraz jednostkach 

obsługiwanych. 
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Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2020 

roku. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie ofert w 2020 roku. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Telewizją TVB Myślibórz dot. emisji listy 

jednostek nieodpłatnego poradnictwa wraz z komunikatem z zakresu możliwości skorzystania 

z nieodpłatnej pomocy prawnej w powiecie myśliborskim w 2020 roku. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksów z PGKiM Sp. z o.o. w Myśliborzu na 

dzierżawę dodatkowych pojemników na odpady z posesji przy ul. Spokojnej 13, ul. Północnej 

15 oraz ul. Piłsudskiego 6 w Myśliborzu. 

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie dodatkowych zajęć języka polskiego  

w wymiarze 2 godzin w tygodniu dla ucznia kl. 1 technikum, z obywatelstwem ukraińskim. 

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 1 LO od dnia 

24.02.2020r. do końca roku szkolnego 2019/2020. 

11. Rozpatrzenie wniosków Dyrektorów Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w sprawie wyrażenia zgody na zamknięcie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w określonych terminach w okresie ferii letnich w 2020 roku. 

12. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o rozpatrzenie możliwości wystąpienia  

z wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego  

o dofinansowanie w ramach projektu pn. „Pomoc finansowa dla jednostek samorządu 

terytorialnego z obszaru województwa zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na poprawę 

i modernizację infrastruktury sportowej w 2020 roku”. 

13. Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Mazda Premacy, który zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

14. Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Volkswagen Passat, który zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

15. Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w II przetargu na dzierżawę nieruchomości 

rolnej oznaczonej numerem działki 35/2 położonej w obrębie 3 miasta Myślibórz, gmina 

Myślibórz. 

16. Zawiadomienie o zamiarze nieodpłatnego użyczenia  pomieszczeń przy ul. Szosowej 2  

w Barlinku dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

17. Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska znak BOŚ.6531.3.2019.WW z dnia 5.02.2020r. w sprawie przekazania decyzji 

zatwierdzającej dodatek do dokumentacji hydrogeologicznej. 
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18. Wyrażenie zgody na bezpłatne udostępnienie sali komputerowej Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku dla Uniwersytetu Szczecińskiego. 

19. Zapoznanie się pismem Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku w sprawie skierowania osoby biegłej  

w zakresie spraw budowlanych do oceny prac remontowo budowlanych, jakie powinny zostać 

wykonane w mieszkaniu przeznaczonym do najmu  w celu eliminacji usterek oraz 

wyjaśnieniami Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

w przedmiotowej sprawie. 

20. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia z Zachodniopomorską Wojewódzka 

Komenda OHP w Szczecinie budynku internatu nr II oraz budynku kuchni ze stołówką  

w byłym Ośrodku Szkolenia Zawodowego OHP w miejscowości Rów. 

21. Zwiększenie planu finansowego na 2020 rok Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

22. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Zakup i dostawa 

chemii gospodarczej i profesjonalnej oraz artykułów higieniczno-sanitarnych do jednostek 

organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 2020”. 

23. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie z funduszy UE w ramach RPO WZ, oś 

priorytetowa VIII Edukacja, Działanie 8.6 Wsparcie szkół i placówek prowadzących 

kształcenie zawodowe oraz uczniów uczestniczących w kształceniu zawodowym i osób 

dorosłych uczestniczących w pozaszkolnych formach kształcenia zawodowego. 

24. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz wystąpienia w sprawie 

uczestnictwa samorządu powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

25. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przeprowadzenia audytu 

wewnętrznego w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego oraz jednostkach 

obsługiwanych. 

26. Sprawy różne. 

27. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię propozycji nawiązania partnerskiej współpracy z Władzami Miasta i Rejonu 

Lachowicze z Republiki Białorusi. 

Odczytał pismo strony Białoruskiej w kwestii zaproszenia na wizytę w miesiącach marzec lub 

kwiecień do rejonu Lachowicze. 

Udzielił głosu Panu Antoniemu Askaldowiczowi 

Pan Antoni Askaldowicz 

Poinformował o odbytej wizycie w Rejonie Lachowicze na Białorusi. Podał informacje  

o spotkaniu. Poinformował o zaproszeniu dla władz Powiatu Myśliborskiego.  

Odniósł się do sytuacji na Białorusi oraz do kwestii procedowania umowy współpracy. 

Przedstawił informacje na temat sytuacji gospodarczej na Białorusi. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o przemysł na terenie Rejonu Lachowicze? 
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Pan Antoni Askaldowicz 

Odpowiedział, że na Białorusi przeważa przetwórstwo rolno-spożywcze. Przedstawił 

informację na temat produktów jakie są dostępne. Zwrócił uwagę na możliwości wymiany 

towarowej. Poruszył temat działalności jakie są prowadzone na terenie Białorusi.  

Przekazał, że podczas spotkania z władzami można uzyskać wiele informacji w sferze 

biznesowej. Odniósł się do tematu działalności małych i średnich przedsiębiorstw. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na otrzymane zaproszenie. Poruszył temat zorganizowania spotkania  

i ewentualnych terminów z tym związanych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 24 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz wystąpienia w sprawie 

uczestnictwa samorządu powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Planowania i Zamówień 

Publicznych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że termin naboru wniosków upływa w dniu 

28 lutego 2020r. Zwróciła uwagę, że Gmina Myślibórz wyraziła chęć złożenia wniosków  

o dofinansowanie.  Powiat Myśliborski ma możliwość złożenia wniosku na realizację 

następujących zadań: 

- Adaptacja pomieszczeń na potrzeby Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności wraz z dostosowaniem ich potrzeb osób niepełnosprawnych, 

polegająca na budowie pochylni do budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. 

Północnej 15 oraz dostosowanie pomieszczenia higieniczno-sanitarnego. 

- Zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych zadań. Podała informacje dotyczące 

szacunkowych wartości poszczególnych zadań. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/347/2020 z dnia 18 lutego 2020 roku  

w sprawie  zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego  

w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/348/2020 z dnia 18 lutego 2020 roku w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Myśliborskiego w 2020 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie ofert w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/349/2020 z dnia 18 lutego 2020 roku  

w sprawie  naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie 

ofert w 2020 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany §1 ust. 1  uchwały Nr 86/321/2019 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa, który otrzymuje brzmienie: „Udziela się Pani Beacie Stachurskiej-Wołk – 

Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu pełnomocnictwa do podpisywania 

umów oraz podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją projektu 

„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie myśliborskim(V)”  

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020współfinansowanego 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego”. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/350/2020 z dnia 18 lutego 2020 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Telewizją TVB Myślibórz dot. emisji listy 

jednostek nieodpłatnego poradnictwa wraz z komunikatem z zakresu możliwości 

skorzystania z nieodpłatnej pomocy prawnej w powiecie myśliborskim w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o finansowanie zadania? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że umowa zostanie sfinansowana w ramach dotacji na nieodpłatną pomoc 

prawną. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksów z PGKiM Sp. z o.o. w Myśliborzu na dzierżawę 

dodatkowych pojemników na odpady z posesji przy ul. Spokojnej 13, ul. Północnej 15 

oraz ul. Piłsudskiego 6 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że aneks do umów 

dotyczy dzierżawy dodatkowych trzech pojemników na odpady biodegradowalne. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych aneksów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie dodatkowych zajęć języka polskiego  

w wymiarze 2 godzin w tygodniu dla ucznia kl. 1 technikum, z obywatelstwem 

ukraińskim. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że kalkulacja 

kosztów wprowadzenia dodatkowych zajęć wynosi 1 704,92 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie dodatkowych zajęć języka polskiego  

w wymiarze 2 godzin w tygodniu dla ucznia kl. 1 technikum posiadającym obywatelstwo 

ukraińskie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 1 LO od 

dnia 24.02.2020r. do końca roku szkolnego 2019/2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby nauczanie zostało zorganizowane w wymiarze 13 godzin tygodniowo. 

Odniosła się do kwestii nauczań indywidualnych. Zwróciła uwagę, że jest ich mniej niż  

w latach poprzednich. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 1 LO od dnia 24.02.2020r. do końca roku szkolnego 2019/2020 Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku w wymiarze 13 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosków Dyrektorów Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w sprawie wyrażenia zgody na zamknięcie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w określonych terminach w okresie ferii letnich w 2020 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Podała informacje dotyczące 

terminów zamknięcia poradni w okresie wakacyjnym. Zwróciła uwagę, że podczas 

zamknięcia jednej z poradni dyżur będzie pełniła inna zgodnie z harmonogramem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zamknięcie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w określonych terminach w okresie ferii letnich w 2020 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 12 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o rozpatrzenie możliwości wystąpienia  

z wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego  

o dofinansowanie w ramach projektu pn. „Pomoc finansowa dla jednostek samorządu 

terytorialnego z obszaru województwa zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na 

poprawę i modernizację infrastruktury sportowej w 2020 roku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowa sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że Powiat Myśliborski 

w ramach projektu może złożyć jeden wniosek. maksymalne dofinansowanie wynosi 50% 

wartości kosztorysowanej projektu, nie więcej niż 20 000,00 zł. 

Przedstawiła informacje na temat zadań jakie zgłosiły poszczególne placówki: 

- ZS Nr 1 w Dębnie: budowa budynku socjalnego z wyposażeniem na Orliku. Przewidywany 

koszt to kwota 45 000,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że koszty przedsięwzięcia będą większe ok. 100 000,00 zł. 

- Dom Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu: remont ogrodzenia boiska sportowego i terenu 

rekreacyjnego. Przewidywany koszt to kwota 44 000,00 zł. 

Przekazał, że sprawa związana jest z zaleceniami sanepidu. 

- ZSiPO w Myśliborzu: remont budynku socjalnego na Orliku, naprawa ogrodzenia, 

piłkochwyty. Przewidywany koszt to kwota 40 000,00 zł. 

- ZS w Myśliborzu: prace remontowo-modernizacyjne w sali gimnastycznej i siłowni, zakup 

atlasu, bieżni i bramek. Przewidywany koszt to kwota 40 000,00 zł. 

- MOW w Renicach: zakup bramek i siatek na boisko do piłki nożnej . Przewidywany koszt to 

kwota 16 000,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że zasadnym będzie wykonanie remontu ogrodzenia boiska sportowego  

i terenu rekreacyjnego w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

 

Członek zarządu – Mariusz Kuziel 

Zgodził, się, że z uwagi na zalecenia sanepidu wykonanie przedmiotowego zadania w Domu 

Wczasów Dziecięcych jest konieczne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wystąpienie z wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego o dofinansowanie w ramach projektu pn. „Pomoc 

finansowa dla jednostek samorządu terytorialnego z obszaru województwa 

zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na poprawę i modernizację infrastruktury 

sportowej w 2020 roku” na realizację zadania dotyczącego wykonania remontu w Domu 

Wczasów dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia z Zachodniopomorską Wojewódzka 

Komenda OHP w Szczecinie budynku internatu nr II oraz budynku kuchni ze stołówką 

w byłym Ośrodku Szkolenia Zawodowego OHP w miejscowości Rów. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 
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Ad. 21 

Zwiększenie planu finansowego na 2020 rok Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 
Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że celem zawarcia 

umowy jest organizacja przez ZSiPO w Myśliborzu w ramach Centrum Kształcenia 

Zawodowego turnusów szkoleniowych dla młodzieży branżowych szkół zawodowych. 

Planowany termin przyjazdu pierwszej tury kursantów to 16.03.2020r. 

Podała informacje na temat organizacji przedmiotowych kursów. Poinformowała, o ilości  

uczniów jaką planuje się przyjąć. Budynki jakie będą wykorzystane to internat oraz budynek 

kuchni ze stołówką. 

Pierwsza tura kursantów będzie liczyć 120 osób. Poinformowała o wizycie na terenie OHP 

Rów. Obiekty wymagają przygotowania pełnej infrastruktury. W celu przygotowania 

budynku internatu i stołówki, należy posiadać tytuł prawny do budynków. W chwili obecnej 

trwa procedura wygaszenia trwałego zarządu w stosunku do nieruchomości. 

Uprawomocnienie decyzji nastąpi w połowie miesiąca marca br. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o koszty związane z uruchomieniem przedmiotowych kursów? 

 

Ewelina Mazurak–Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Podała informację na temat planowanych dochodów i wydatków zgodnie z kartą sprawy. 

Zwróciła uwagę, że subwencja ostanie przekazana w roku 2021. 

Wymieniła poszczególne wydatki jakie zaplanowano. Poruszyła kwestię zakupu wyposażenia 

internatu. 

Wstępne kwoty dochodów to kwota 606970,00 zł natomiast wydatków 981280,00 zł. 

Brakujące w planie środki finansowe na 2020 rok to kwota 374310,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że czekamy również na rezerwę subwencyjną, jeżeli będzie można się wpisać 

w jej kryteria. Odniosła się do symulacji wartości subwencji na kolejne lata. 

 

Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

Poruszył sprawę prowadzonych rozmów z ministerstwem oraz kwestię wprowadzania danych 

do nowej edycji SIO. Odniósł się do możliwości uzyskania dodatkowych środków 

finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię dotycząca szkolnictwa zawodowego. Zwróciła uwagę, że kwota jaką 

należy zabezpieczyć jest wysoka, lecz jest przekonana, że zadanie będzie przynoście korzyści. 

Poruszyła sprawę planowanych działań. 

 

Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

Przedstawił koncepcjĘ zagospodarowania obiektów po dawnym OSIW OHP Rów zgodnie  

z prezentacją. 

(Koncepcja stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 
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Podał informacje na temat obiektów oraz planowanych działań dotyczących uruchomienia 

kursów dokształcających dla młodzieży. 

Odniósł się do kwestii prowadzonych zajęć i wyposażenia internatu. Przedstawił koncepcję 

uzyskania pozostałych źródeł dochodu. Poruszył sprawę koncepcji  uruchomienia w 

późniejszym czasie min. szkoły specjalnej dla uczniów z upośledzeniem w stopniu lekkim.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o informację na temat ilości uczniów uczących się w szkołach Powiatu 

Myśliborskiego posiadających lekki stopień niepełnosprawności. Poprosiła o szczegóły 

dotyczące uruchomienia szkoły specjalnej. 

 

Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

Przedstawił informację dotyczącą koncepcji uruchomienia tego typu szkoły. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że koncepcja jest planem jaki można zrealizować w kolejnych latach 

funkcjonowania Centrum Kształcenia Zawodowego. Pierwszym etapem jest organizacja 

kursów kształcenia zawodowego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę dotyczącą potrzeb w zakresie szkół specjalnych.  

 

Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

Przedstawił informację dotyczącą zmniejszenia kosztów utrzymania budynku internatu. 

Przedstawił wstępne koncepcje organizowania obozów i dodatkowych płatnych zajęć. Podał 

informacje dotyczące prowadzenia rozmów w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii zagospodarowania obiektów oraz uruchomienia przedmiotowych 

kursów. 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Poruszył kwestię dotyczącą subwencji i rekrutacji uczniów w CKZ. 

 

Jarosław Rębiasz – Kierownik Szkolenia Praktycznego ZSiPO w Myśliborzu 

Złożył wyjaśnienia dotyczące sposobu i planowanego naboru kursantów.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący sprzedaży budynku na ul. Mickiewicza w Dębnie. Zwróciła uwagę 

na problemy w Zespole Szkół Nr 1 w Dębnie. Odniosła się do kwestii szkolnictwa 

specjalnego. Przekazała, że budynek w Dębnie został pochopnie sprzedany. Odniosła się do 

przedstawionej koncepcji zagospodarowania budynków w Rowie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii sprzedaży budynku na ul. Mickiewicza. Zgodził, się że nie powinien 

on być sprzedany. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że jest to odrębna kwestia. Zwróciła uwagę na korzyści dla pozostałych 

szkół  na terenie Powiatu dotyczące kształcenia zawodowego uczniów. Uczniowie będą mogli 

skorzystać z kursów bez konieczności wyjazdu poza teren Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że gdyby taki obiekt  i tak przystosowany był na terenie Dębna nic nie stałoby na 

przeszkodzie, aby to szkoła w Dębnie prowadziła tam Centrum Kształcenia Zawodowego.  

Obiekt znajduje się w m. Rów i szkoła w Myśliborzu wystąpiła z inicjatywą prowadzenia tego 

typu placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii inicjatyw rozwoju poszczególnych placówek. Odniosła się do decyzji 

szkoły w kwestii prowadzenia obiektu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na sytuacje placówki w Dębnie. Szkoła nie ma możliwości rozwoju ze 

względu na wyprowadzenie z bazy jednostki budynku na ul. Mickiewicza. Zgodziła się, że 

podjęta inicjatywa utworzenia Centrum w m. Rów jest korzystna. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że budynki OHP staną się własnością Skarbu Państwa i wymagają 

zagospodarowania. Utworzenie centrum jest szansą rozwoju dla placówki i pomocą dla 

młodzieży. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy użyczenia z Zachodniopomorską 

Wojewódzka Komenda OHP w Szczecinie budynku internatu nr II oraz budynku kuchni ze 

stołówką w byłym Ośrodku Szkolenia Zawodowego OHP w miejscowości Rów 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie planu finansowego na 2020 rok Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu w związku z planowanym uruchomieniem 

kursów w ramach Centrum Kształcenia Zawodowego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Mazda Premacy, który zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy wydział złożył zapytanie do ZSPiOw Barlinku o chęć przejęcia pojazdu na cele 

szkolenia uczniów? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że ZSPiO w Barlinku nie jest zainteresowany przejęciem przedmiotowego 

pojazdu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie demontażu przedmiotowego pojazdu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 14 

Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Volkswagen Passat, który zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie demontażu przedmiotowego pojazdu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 15 

Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w II przetargu na dzierżawę nieruchomości 

rolnej oznaczonej numerem działki 35/2 położonej w obrębie 3 miasta Myślibórz, gmina 

Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwrócił uwagę, że cenę 

wywoławczą w drugim przetargu można ustalić w wysokości nie niższej niż wartość wyceny 

nieruchomości, jednak nie niżej niż 50 % tej wartości tj. w kwocie 4 928,00 zł. 

Podał informacje na temat lokalizacji przedmiotowej nieruchomości. Zwrócił uwagę, że jest 

to teren przemysłowy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu ustalił cenę wywoławczą w II przetargu na dzierżawę nieruchomości rolnej 

oznaczonej numerem działki 35/2 położonej w obrębie 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

w wysokości 50%wartości wyceny tj. w kwocie 4928,00 zł 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 16 

Zawiadomienie o zamiarze nieodpłatnego użyczenia  pomieszczeń przy ul. Szosowej 2  

w Barlinku dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwrócił uwagę, że pomieszczenia 

będą użyczone w celu realizacji projektu” Rodzina jest najważniejsza 2019-2023”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na użyczenie przedmiotowych pomieszczeń. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 17 

Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska znak BOŚ.6531.3.2019.WW z dnia 5.02.2020r. w sprawie przekazania 

decyzji zatwierdzającej dodatek do dokumentacji hydrogeologicznej. 

(Informacj8 stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową informację. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową  

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na bezpłatne udostępnienie sali komputerowej Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku dla Uniwersytetu Szczecińskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwrócił uwagę, że użyczenie sali 

komputerowej dotyczy prowadzenia zajęć dla uczniów szkoły w ramach projektu „Centrum 

kompensacji cyfrowych”. Szkolenie obejmie 16 - 18 uczniów szkoły. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na bezpłatne udostępnienie sali komputerowej Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku dla Uniwersytetu Szczecińskiego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 19 

Zapoznanie się pismem Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku w sprawie skierowania osoby biegłej  

w zakresie spraw budowlanych do oceny prac remontowo budowlanych, jakie powinny 

zostać wykonane w mieszkaniu przeznaczonym do najmu  w celu eliminacji usterek oraz 

wyjaśnieniami Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

w przedmiotowej sprawie. 

(Pisma  stanowią załączniki Nr 22 i Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotowe pisma.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące przedmiotowej kwestii. Poruszyła sprawę dotycząca zawartej 

umowy najmu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi pismami. 

 

Ad. 22 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Zakup i dostawa chemii 

gospodarczej i profesjonalnej oraz artykułów higieniczno-sanitarnych do jednostek 

organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 2020”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w ogłoszonym 

przetargu najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Elte Sp. z o.o. ze Starego Czarnowa. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 23 

Wniosek dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o wyrażenie 

zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie z funduszy UE w ramach RPO WZ, oś 

priorytetowa VIII Edukacja, Działanie 8.6 Wsparcie szkół i placówek prowadzących 

kształcenie zawodowe oraz uczniów uczestniczących w kształceniu zawodowym i osób 

dorosłych uczestniczących w pozaszkolnych formach kształcenia zawodowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Podała informacje 

dotyczące wartości projektu i wysokości wkładu własnego. 
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Zwróciła uwagę, że pozostałe placówki otrzymały informacje, aby również spróbowały 

napisać projekty, aby uzyskać dofinansowanie ze środków zewnętrznych dla swoich 

placówek. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przez Zespół Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku  wniosku o dofinansowanie z funduszy UE w ramach RPO WZ, oś priorytetowa 

VIII Edukacja, Działanie 8.6 Wsparcie szkół i placówek prowadzących kształcenie 

zawodowe oraz uczniów uczestniczących w kształceniu zawodowym i osób dorosłych 

uczestniczących w pozaszkolnych formach kształcenia zawodowego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 25 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przeprowadzenia audytu 

wewnętrznego w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego oraz jednostkach 

obsługiwanych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że dotyczy on przedłużenia terminu 

audytu do dnia 30 kwietnia 2020 roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestię przeprowadzenia audytu i kontroli w jednostce.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/351/2020 z dnia 18 lutego 2020 roku w sprawie 

przeprowadzenia audytu wewnętrznego w Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego oraz jednostkach obsługiwanych. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
 

Ad. 26 

Sprawy różne: 

 

 Wicestarosta Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący możliwości organizacji Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w Powiecie Myśliborskim. Odniosła się do kwestii organizacji 

przedmiotowego posiedzenia sejmiku, które  odbyło by się w dniach 28 – 29 kwietnia br. 

 

 Wicestarosta Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący doniesień medialnych w sprawie zdarzeń mających miejsce  

w Szpitalu w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że należy wystąpić do Prezesa Spółki, aby w trybie pilnym ustosunkował się do 

przedmiotowych informacji. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o przedłożenie następujących  informacji:  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 27 do protokołu).  

 

1. Ilość zawiadomień złożonych do Prokuratury w latach 2014-2020 – w związku  

z jakim zdarzeniem, jakiego oddziału dotyczyły. 

2. Wykaz skarg złożonych do Prezesa Szpitala w latach 2014-2020, czego dotyczyła 

skarga, informacja o sposobie załatwienia skargi. 

3. Czy Szpital w Dębnie wypłaca rentę/ renty, jeżeli tak, to z jakiego powodu, podać 

wysokość wypłacanej renty miesięcznie/ rocznie, wobec ilu osób. 

4. Podać wysokość wypłaconych odpraw Prezesom szpitala: p. Małysce, p. Gomułce,  

p. Kłos, p. Witkowskiemu, p. Skibie. 

5. Podać wysokość kontraktu z NFZ Szpitala w Dębnie w latach 2014-2020. 

6. Przedstawić analizę zatrudnienia na wszystkich stanowiskach w szpitalu w Dębnie  

w latach 2014-2020. 

7. Na jaki procent wydatków wystarczał kontrakt z NFZ w latach 2014-2019 w Szpitalu 

w Dębnie. 

 

Zwróciła uwagę, że Prezes w obliczu przekazywanych informacji na stronach internetowych 

ma obowiązek poinformować Zarząd Powiatu jakie działania w tej kwestii podjął. 

 

Wicestarosta Alicja Prill 

Przekazała, że należy zobowiązać Prezesa Spółki, aby w trybie pilnym dokonał analizy 

sytuacji na oddziale wewnętrznym szpitala pod względem zarzutów przekazywanych  

w przestrzeni publicznej. 

Zwróciła uwagę, że mieszkańcy Powiatu informując o przypadkach jakie ich spotkały 

wskazywali swoje imię i nazwisko. 

Przekazała, że należy przeanalizować kwestię zabezpieczenia opieki lekarskiej w okresie 

weekendowym i świątecznym na oddziale wewnętrznym. 

Z informacji wynika, że dyżur w tym czasie pełni jeden lekarz, należy sprawdzić czy nie jest 

to działanie na szkodę pacjentów. 

Zaproponowała, aby przeanalizować wpisy na portalu społecznościowym Facebook w celu 

odniesienia się do zarzutów w sprawie opieki medycznej mieszkańców Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że jedną z powtarzających informacji jest to, że na oddziale pacyfikuje się 

pacjentów podając leki uspokajające. Należy zatem sprawdzić jaki rodzaj leków jest 

podawany pacjentom. 

Przekazała, że Prezes spółki powinien od razu reagować na wpisy medialne poprzez 

przeprowadzenie analizy oraz kontroli i dokonać odniesienia się na stronie internetowej 

szpitala do zarzutów jakie padły. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Ponadto poprosiła o informację o funkcjonowaniu oddziału wewnętrznego. Poprosiła  

o podanie informacji jacy lekarze dyżurują na oddziale, jakiej specjalizacji, oraz jakie leki są 

wydawane na oddziale wewnętrznym. 

 

 Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła następujące wnioski: 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 28 do protokołu).  

1.    Utwardzenie pasa drogowego przy przystanku autobusowym w Klepinie. 
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2.    Wyrównanie pobocza, uzupełnienie ubytków w jezdni, zasypanie dziur tłuczniem  

w pasie drogi powiatowej nr 1418Z Dębno - Grzymiradz oraz odprowadzenie wody na całym 

odcinku ww. drogi. 

3.    Usunięcie wybrzuszeń asfaltu, który stwarza duże zagrożenie dla osób poruszających się 

drogą powiatową Dębno-Oborzany nr 2136Z, szczególnie na zakrętach wjazdu do wsi. 

 

 Wicestarosta Alicja Prill 

Przedstawiła informację na temat obłożenia pracą w Wydziale Komunikacji Starostwa 

Powiatowego oraz w filiach wydziału w Barlinku i Dębnie,. Zwróciła uwagę,  że na jednym  

z posiedzeń Zarządu Powiatu poproszono o przeanalizowanie możliwości zatrudnienia 

dodatkowego pracownika w filii Wydziału w Barlinku, z uzyskanych informacji wynika, że 

na dzień dzisiejszy nie ma takiej potrzeby z uwagi na to, że ilość spraw w poszczególnych 

filiach jest porównywalna. 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 27 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1.  Andrzej Potyra   -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


